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VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Gemeentelijke kinderopvang  -  Kind-begeleiderratio

De stad Leuven besliste om 159 kinderopvangplaatsen over te nemen die voorheen 
privaat werden uitgebaat. Deze komen onder de vleugels van de stedelijke 
welzijnsvereniging Zorg Leuven. Op die manier zorgt de stad Leuven er enerzijds voor 
dat een groot aandeel kinderopvangplaatsen gedeprivatiseerd wordt en zorgen ze voor 
een continuïteit van het aanbod van kinderopvangplaatsen in de stad. Daarbij maken ze 
de bewuste keuze om de kind-begeleiderratio te verlagen naar één op zes of twee op 
dertien. 

Om een beter overzicht te krijgen van de kind-begeleiderratio die gehanteerd wordt door 
de verschillende lokale besturen heb ik de volgende vragen. 

1. Kan de minister een overzicht geven van welke steden en gemeenten op eigen 
initiatief de kind-begeleiderratio de voorbije jaren structureel lager zetten dan 
datgene wat de Vlaamse Regering vooropstelt? Graag daarbij het aantal plaatsen dat 
de stad of gemeente zelf inricht en de lagere ratio hanteert en vanaf welk jaar die 
verlaagde ratio werd gehanteerd.

2. Heeft de minister ook zicht op andere kinderopvanginitiatieven, die dus niet 
uitgebaat worden door gemeenten, en die ook een lagere kind-begeleiderratio 
hanteren? 



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 846 van 19 juni 2023
van HANNES ANAF

1. Opgroeien heeft geen gegevens over de kind-begeleiderratio die organisatoren op de 
werkvloer hanteren. Opgroeien moet zich baseren op eventuele vaststellingen van 
Zorginspectie hierover.

2. Opgroeien heeft geen gegevens over de kind-begeleiderratio die organisatoren op de 
werkvloer hanteren. Opgroeien moet zich baseren op eventuele vaststellingen van 
Zorginspectie hierover.


